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PAP Estimated Energy Cost

Costo Estimado de Energfa
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lumens/limenes per yearlpor afio
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i CAUTION:
) l » THIS DEVICE IS NOT INTENDED FOR USE WITH EMERGENCY EXITS.NOT FOR USE IN TOTALLY
l KEA H ENCLOSED LUMINAIRES. NOT FOR USE IN RECESSED LUMINAIRES.Reliable operating temperature is -20°C
~400C,
! These lamps comply with Federal energyefficiency labeling requirements.This device complies with Part 15
U — — — - Design and Quality I of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful _ Us
IKEA of Sweden . interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may i0w-=
cause undesired operation. Li htin Factleatos de
| CAN ICES-005(B). 9 0 W gnting
| 900 | Iluminacion eesupo soniie
I ATrENTION: NE CONVIENT PAS AUX SORTIES DE SECOURS. NE CONVIENT PAS A DES LUMINAIRES I I I |
H TOTALEMENT FERMES. NE PAS UTILISER DANS LES LUMINAIRES A ENCASTRER.Ampoule congue pour Brightness/Brillo 900 Im
| utilisation en intérieur a une température ambiante comprise entre -20°C et 40°C.
. Cet appareil est conforme a la partie 15 des regles de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions Estimated Yearly Energy Cost/ $1.20
| suivantes : 1. Cet appareil ne doit pas provoquer de brouillage préjudiciable et 2. il doit accepter tout brouillage Costo Estimado Anual de Eneraia
regu, y compris le brouillage pouvant entrainer un mauvais fonctionnement. g
- NMB-005 (B). 2700 Based on 3 hrs/day, 116/Wh. Cost depends
| Kelvin on rates and use./Basado en 3 hrs/dia,
i 1¢/kWh. Costo depende de la tarifa y el uso.
= M Life/Duracion 20 yearsfafios
! v Based on 3 hrs/day/Basado en 3 hrsfdia
US Warranty/Garantia :3 years/3 afios ! — Light Appearance/Apariencia de lluminacion
ER)Ieng?lTaegocroe?ggqg'g'eﬁ%idad I ® Warm/Calida CoollFria
compatibles: www.ikea.com . 25 OOOh I-‘—l—l
Not for emergency lightin
l';lo para I’T]s s%lidtaé d(?e em%rgencia ! 200K
as pour les sorties de secours .
P | Energy Used/Uso de Energia 1w
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o, | 1533cd D 120mm 120V~

vy | 2322 1 £ 60Hz
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<1 sec g x 25 000 90 Im/W LED1933R11




